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2025 年 5 月美国非农数据和 ADP 就业人数公布

尊贵的金荣中国用户：

根据最新消息，美国将于以下北京时间公布数据：

这些数据公布可能会对金银价格产生较大的影响，请您谨慎控制仓位，并设定好止损

和止盈，以降低风险并理性把握时机。我们建议您密切关注市场动态，以获取及时的市场

分析和专业建议。

另外，由于交易市场的波动性和流动性影响，当市场发布重要数据（例如非农数据）

或重大新闻时，在公布前 30 分钟至公布后 15 分钟期间，行情可能会出现大幅波动或市场

流动性不足。因此，为了确保您的交易安全，我们会根据实际市况对以下事项进行调整：

1、挂单距离安排：

伦敦金：可能调整为必须远离市价最少 1500 点

伦敦银：可能调整为必须远离市价最少 2000 点

2、交易点差安排：伦敦金/银点差可能扩大至 200 点或更高水平

温馨提示：

1、由于我们采用市价成交模式，在行情波动较大的情况，系统会根据跳过后的最新价位执

行指令，实际成交价位可能对您有利或不利；

2、为避免在同一时间段集中注资导致注资渠道拥堵，从而影响注资流畅性，我们建议您提

前将资金存入【金荣钱包】。

金荣中国是香港黄金交易所（HKGX）AA 类 084 号持牌成员，现货黄金白银投资符合香

港合规投资产品的标准，并遵循香港条例运营。然而，请您注意，该投资产品可能不一定

符合您所在地区的法规，投资时请谨慎考虑。

如有任何疑问，请随时联系我们的 24 小时在线客服或拨打客服热线(+852) 2385 0868。

金荣中国金融业有限公司

2025 年 5 月 30 日

重要数据 公布时间 前值（万） 预测值（万）

ADP 就业人数 2025 年 6 月 4日 20:15 6.2 11.8

非农就业人口 2025 年 6 月 6日 20:30 17.7 13
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Bulletin No. 2025-015

May 30, 2025

Release of May 2025 U.S. ADP and NFP
Employment Data

Dear valued users:

According to the latest updates, the U.S. will release the following economic data at Beijing
Time (GMT+8):

Key Data Release Time Previous (10K) Forecast (10K)
ADP June 4, 2025, 20:15 6.2 11.8
NFP June 6, 2025, 20:30 17.7 13

The release of this data may significantly impact gold and silver prices. Please manage your
positions cautiously and set appropriate stop-loss and take-profit levels to mitigate risks and respond
rationally. We recommend closely monitoring market dynamics for timely analysis and professional
advice.

Additionally, due to market volatility and liquidity, significant price fluctuations or insufficient
market liquidity may occur during the 30 minutes before and 15 minutes after the release of
important data (e.g., non-farm payroll data) or major news. Therefore, to ensure the safety of your
trades, we will adjust the following matters based on actual market conditions:

1.Order Distance Arrangement:

XAU: May be adjusted to require a minimum distance of 1500 points from the market price.
XAG: May be adjusted to require a minimum distance of 2000 points from the market price.

2.Trading Spread Arrangement:

The spread for xau/xag may widen to 200 points or higher.

Important Reminders:

1.As we operate on a market price execution model, in cases of significant price fluctuations,
the system will execute orders at the latest price after the price jump. The actual execution price
may be favorable or unfavorable to you.
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2.To avoid congestion in funding channels due to concentrated investments at the same time,
which may affect the smoothness of funding, we recommend depositing funds into the JR Wallet in
advance.

Up way China is a licensed dealer (AA Class No. 084) of the Hong Kong Gold Exchange (HKGX) .
Our spot gold and silver investments comply with the standards of compliant investment products in
Hong Kong and operate under Hong Kong regulations. However, please note that these investment
products may not necessarily comply with the regulations in your region, so please consider your
investments carefully.

If you have any questions, please feel free to contact our 24-hour online customer service or
call our customer service hotline at (+852) 2385 0868.

Up way China Bullion Limited


